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Besluitenlijst van de vergadering van het Algemeen Bestuur van Waterschap Rivierenland 
d.d. maandag 24 februari 2025, aanvang 19.30 uur, Rivierenlandzaal 
 
Deelnemers:  
  

T.J.A.M. Cuppen (dijkgraaf), Z.C. Vonk (secretaris-directeur), M.J.M. Boons, M. Bunt, 
P. de Cocq, R.P. van Gent, E. Groenenberg, B. de Groot, G.V. den Hartog, A.M. IJff, 
L.A. Jackson, M.H.A. van Leeuwen, J. van Lent, W.B.G.J. Litjens, M.A. Mortier, A.H. van 
der Netten van Stigt, C. Nijhoff, T. van Nordennen, H. van 't Pad, E.C. Peek–Fokker, 
N. Reitsma, A.J. Rijsdijk, C. Romijn, E.A. Schlösser, T.J. Slob, F.H.M. Tomassen, 
J.A.B.A. Vermeulen en A. Zeelen  

Afwezig m.k.:  C.G. Boender, F.C. van der Schans, J. Visser-Kieboom, G.A. van der Wedden 

Opgesteld 
door:  

J. Sloot 

 
1.  Opening 

De dijkgraaf opent de AB-vergadering om 19.30 uur en feliciteert AB-lid van Leeuwen 
met de geboorte van zijn zoon. Na afloop van de vergadering zal er een groepsfoto 
worden gemaakt van het Algemeen Bestuur.  
 

2.  Vaststellen agenda 
De agenda wordt overeenkomstig het ontwerp vastgesteld.  
 

3.  Trekking stemnummer 
De rondvraag en een eventuele hoofdelijke stemming zullen aanvangen bij AB-lid 
Nijhoff. 
 

4.  Vaststellen besluitenlijst van de vergadering van het Algemeen Bestuur van 15 
november 2024 en kennis nemen van het verslag 
AB-lid Van Lent merkt op dat er in het verslag de nota waardering wordt genoemd, 
maar dit moet zijn de nota waardering en afschrijving activa.  
Heemraad Den Hartog geeft antwoord op de vraag van AB-lid van Gent (pagina 15) 
over de score op duurzaamheid van Bouwend Nederland. Het waterschap staat op plek 
76.  
 
Met bovenstaande opmerkingen wordt de besluitenlijst wordt vastgesteld.  
 

5.  Mededelingen 
Er worden diverse mededelingen gedaan: 
- AB-leden Boender, Van der Schans, Visser-Kieboom en van der Wedden zijn  

afwezig.  
- Heemraad Boons vraagt aandacht voor de thema-avond van 10 maart over het 

nieuwe belastingstelsel.  
 

6.  Ingekomen stukken 
Er is een ingekomen stuk. AB-lid Schlösser stelt voor om de brief in de commissie 
Waterveiligheid te behandelen, inclusief de eerder verzonden brief. Dit voorstel krijgt 
steun.  



 
 

 

 
Bespreekstukken: 
 

7.  Strategische agenda  
Er is een eenduidigheid binnen het Algemeen Bestuur dat de strategische agenda een 
levend document is dat niet vastgesteld hoeft te worden. Er wordt gezocht naar de 
samenhang tussen de strategische agenda en de roadmap. Een aantal fracties geven 
aan nog onderwerpen te missen. Deze onderwerpen en de verdere opmerkingen 
komen terug in het Fractievoorzittersoverleg waar verder over de doorontwikkeling van 
de strategische agenda wordt gesproken.  
 
Afgesproken wordt om de strategische agenda een keer per jaar terug te laten komen 
in het AB.  
 
De strategische agenda wordt nu ter kennisgeving aangenomen.  
 

Hamerstukken: 
 

8.  Kader richtlijn water als groot project in de begroting 
Conform advies besloten. 
 

9.  Actualisatie financiële verordeningen Waterschap Rivierenland  
Conform advies besloten. 
 

10.  Concept kadernota 2026 Gemeenschappelijke Regeling Slibverwerking 2009 
Conform advies besloten. 
 

11.  Kaderbrief 2026 Aquon 
Conform advies besloten. 
 

12.  BSR Kadernota 2026  
Conform advies besloten. 
 

13.  Geactualiseerde begroting 2025 en ontwerpbegroting 2026 van de 
Gemeenschappelijke Regeling het Waterschapshuis  
Conform advies besloten. 
 

14.  Aanstelling twee leden / voorzitters Adviescommissie Awb  
Conform advies besloten. 
 

15.  Rondvraag 
- AB-lid Peek vraagt naar de betekenis van stikstofuitspraken bij de 

dijkversterkingen, n.a.v. een artikel in de Gelderlander. Het AB wordt hierover 
geïnformeerd.  

- AB-lid De Groot vraagt over het waterschap dat is veroordeeld tot excuses voor 
late belastinginning. Heemraad Boons verzekert het AB dat BSR niet over de 
driejaarstermijn gaat.  

- AB-lid van Gent laat weten dat de provincie Gelderland de mogelijkheid om kleine 
kerncentrales te bouwen verkent. Dit is langs een van onze rivieren. Wat zijn de 
gevolgen voor het werk van het waterschap en kan dit in een van de commissies 
aan bod komen? Dit komt later in een van de commissies terug.  



 
 

 

- AB-lid Jackson vraagt hoever we zijn met de implementatie van de nieuwe 
drempelwaarden van Stowa? Heemraad Den Hartog meldt dat dit in de integrale 
beleidsnotitie biodiversiteit terugkomt.  

-  AB-lid Slob vraagt n.a.v. de opkoopregeling in Gelderland wat er gaat gebeuren 
met het grondgebruik. De overgang van grasland naar akkerbouw kan gevolgen 
hebben voor het waterhoudend vermogen. Heemraad Groenenberg neemt dit 
signaal mee naar de verantwoordelijke Uniecommissie.  

-  AB-lid De Cocq ziet dezelfde verschuiving van agrarisch grondgebruik en vraagt of 
wij zelf oplossingen zoeken of dat in gezamenlijkheid gebeurt. Daar wordt op een 
later moment op teruggekomen.  

 
16.  Sluiting 

De dijkgraaf sluit de vergadering om 20.24 uur. 
 

 Aldus vastgesteld in de openbare vergadering van het Algemeen Bestuur van 
Waterschap Rivierenland d.d. 14 april 2025 
 
De secretaris-directeur,  De dijkgraaf, 
 
 
 
 
Ir. Z.C. Vonk   Drs. T.J.A.M. Cuppen MBA 

 


